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Komisja Praworządności 

Rady Miasta Krakowa 

BR-01.0063-11-14/2010 

 

 

 

Protokół Nr 70/2010 

z posiedzenia Komisji Praworządności 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 18 października 2010 r. 

w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa 

 

 

W posiedzeniu, któremu Przewodniczyła Agata Tatara - Przewodnicząca Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

protokołu oraz zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Przewodnicząca Komisji o godzinie 14.00 otworzyła posiedzenie Komisji, powitała 

członków Komisji oraz gości, stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji, po czym przedstawiła porządek posiedzenia. 

Komisja w obecności 6 członków Komisji – 6 głosami „za” - jednomyślnie przyjęła 

zaproponowany przez Przewodniczącą porządek posiedzenia w brzmieniu, jak niżej: 

 

Porządek posiedzenia: 
 

1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr C/1011/06 Rady Miasta 

Krakowa z dnia 25 stycznia 2006 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Miejskiej Kraków (druk nr 1875). 

2.Sprawy bieżące, korespondencja. 
 

 

Ad. 1. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr C/1011/06 Rady Miasta 

Krakowa z dnia 25 stycznia 2006 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Miejskiej Kraków (druk nr 1875). 

 

Projekt uchwały przedstawił Jerzy Woźniakiewicz reprezentujący grupę radnych wnoszących 

projekt. Zwrócił uwagę, że projekt ma zapobiec nielegalnemu handlowi zwierzętami, który 

jest prowadzony w miejscach do tego nie przystosowanych jak np. ulice, place, parki, 

zieleńce, giełdy samochodowe, itp.   

W dyskusji w której udział wzięli: Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania 

Środowiska, Tadeusz Czarny – Dyrektor Wydziału Spraw Administracyjnych, Jerzy 

Woźniakiewicz, Agata Tatara m.in.: 

Małgorzata Mrugała zwróciła uwagę na opinię prawną do projektu uchwały zgodnie z którą 

Rada Miasta nie ma ustawowej delegacji do podjęcia zaproponowanej uchwały. W ustawie 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach jest zapis, że rada gminy, po zasięgnięciu opinii 

państwowego powiatowego inspektora sanitarnego uchwala regulamin utrzymania czystości 

i porządku na terenie gminy. Ustawodawca zawarł jednak w ustawie wyczerpujące wyliczenie 

kwestii, które powinny zostać uregulowane w regulaminie i rada nie powinna poza nie 

wykraczać. Określony w art.4 ust 2 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

katalog spraw, które mogą być przedmiotem regulaminu ma charakter zamknięty. 

Jednocześnie poinformowała, że Prezydent polecił uregulowanie sprawy handlu zwierzętami 
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na targowiskach. Jest przygotowywany projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie regulaminów targowisk i tam kwestia sprzedaży zwierząt zostanie uregulowana. 

Tadeusz Czarny – Dyrektor Wydziału Spraw Administracyjnych poinformował, że został 

przygotowany projekt zmiany uchwały w sprawie regulaminów targowisk. Do uchwały 

zostanie dodany zapis zakazujący sprzedaży zwierząt w handlu okrężnym.  

Jerzy Woźniakiewicz stwierdził, że w związku z opinią prawną i informacją, że sprawa na 

tyle na ile można będzie uregulowana w regulaminie targowisk, będzie apelował po 

pozostałych projektodawców projektu uchwały wg druku 1875 o jego wycofanie.  

Agata Tatara – Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w związku z opinią prawną 

i przedstawionymi Komisji informacjami opiniowanie projektu przez Komisję stało się 

bezzasadne i nie poddała pod głosowanie opinii Komisji do projektu. 

 

 

Ad. 2. 

Sprawy bieżące, korespondencja. 

 

Agata Tatara – Przewodnicząca Komisji poinformowała, że 15 i 16 października 2010 r. 

odbyła się konferencja na temat współczesnych kierunków zapobiegania patologiom wśród 

młodzieży, która była bardzo udana. Udział w konferencji wzięło ponad 150 zgłoszonych 

osób. Program konferencji i materiały pokonferencyjne będą dostępne na stronach 

internetowych. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała także, że obecne posiedzenie było ostatnim 

posiedzeniem Komisji Praworządności zaplanowanym w kadencji 2006 – 2010. W związku 

z tym złożyła podziękowania za pracę w Komisji wszystkim jej członkom, a szczególnie Panu 

Jerzemu Woźniakiewiczowi, który przewodniczył Komisji przez ponad 3 lata. Podziękowała 

także wszystkim, którzy współpracowali z Komisją m.in.: Straży Miejskiej, Policji, Straży 

Pożarnej, Pełnomocnikom Prezydenta Miasta Krakowa, dyrektorom i pracownikom 

wydziałów Urzędu Miasta i jednostek miejskich. 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji o godzinie 14.30 

zamknęła posiedzenie. 

 

 

   Przewodnicząca Komisji 

 

 

             Agata Tatara 

 

 

 

   Protokołowała: 

 

Jadwiga Jaskiernia  
 


